

有關學生自理用品事宜

敬啟者：

新學期開始，為使學校運作更暢順，同時幫助學生學習獨立生活技能，謹請 貴家長為 貴子弟按下表預備所需物資帶回學校。請於 貴子弟的個人物品上清楚寫上姓名，以免遺失。敬請 貴家長於 9 月 20 日前預備以下物品：

1. 已貼上/寫上姓名的梳 1 把
2. 後備衣服：運動服____件 褲____條 內褲____條 襪____對 外套____件
3. 每天預備水樽、毛巾及毛巾盒，並貼上/寫上學生姓名
4. 其他：_____

如有任何查詢，歡迎致電 2455 1615 與班主任聯絡。

此致
貴家長/監護人

匡智屯門晨曦學校校長

(林莉玲) 謹啟

2021 年 9 月 8 日

<<回條>>

(教字 2021-2022/01)

有關學生自理用品事宜

敬覆者：

本人已知悉上述事宜，並將按上述要求預備各項用品供敝子弟在校使用。

此覆
匡智屯門晨曦學校校長

班學生

家長/監護人簽署：

請於 9 月 20 日前交回回條

2021 年 9 月 8 日

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Edu 2021-2022/01
September 8, 2021

Dear Parents/Guardians,

Self-care Belongings Notice

In order to keep the efficiency of school works at the beginning of school new term, and to aid students to learn independence, we are asking parents to notice the following and to prepare students' belongings listed below to school on or **before September 20, 2020 (Monday)**. Please note **all belongings should have students' name on it**.

Parents please prepare the following with a "✓" for students to bring back for teaching use:

1. comb
2. Standby clothes: Sportswear _____ trousers _____ pants _____
Socks _____ coat _____
3. Prepare a water bottle, a towel and a towel case everyday
4. others _____

Should you have any enquiries, please feel free to call Class teacher at 2455 1615.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,



Am Lee Ling
Principal

Reply Slip

Edu 2021-2022/01

Self-care Belongings Notice

Dear Principal,

I have learned about the arrangement and had prepared those belongings of my child back to school for teaching use.

Please hand in the reply slip
before September 20, 2021

Yours faithfully,

Class:

Student:

Parent /Guardian's Signature: _____

Date: _____ / _____ / 2021